



Form of Proxy

In connection with the 27th Annual General Meeting of the Intelligent Transportation Systems Society of Canada (ITS Canada), to be held on Thursday September 26, 2024 from 2.30 pm EDT to 3.30 pm EDT,

I am _____, and am:

1. A designated employee of _____, a Partner, Associate Partner, Associate, Individual Member of ITS Canada in good standing.

Pursuant to Article 36 of the By-Laws of ITS Canada, I designate the Secretary of the Corporation, Mr. Rajeev Roy, to hold my proxy and vote on my behalf, according to my wishes as set out below, on each of the following resolutions.

1. A resolution will be duly brought before the meeting to approve the actions of the Board of Directors during the 2023-24 year. I vote to:

- i. Accept the Resolution
- ii. Reject the Resolution

2. A resolution will be duly brought before the meeting to appoint Cholkan + Stepczuk LLP, Chartered Accountants as the Auditor for the 2024-25 fiscal year. I vote to:

- i. Accept the Resolution
- ii. Reject the Resolution

I reserve the right to revoke this proxy at any time before the above resolutions are put to the members in attendance at the Annual General Meeting.

Signed _____

Date _____

This proxy shall not be registered or counted by the Secretary, Mr. Rajeev Roy unless it has been received by **11:59 PM Eastern Daylight Time on 2024/09/25** and is signed by an Individual Member or a designated employee of a Member of the Society, in good standing. Email completed proxy to askus@itscanada.ca



Formulaire de procuration

Dans le cadre de la 27^e réunion générale annuelle de la Société des transports intelligents du Canada (STI Canada) qui se tiendra le 26 septembre 2024 de 14 h 30 à 15 h 30 HAE,

Je suis _____, et je suis : un membre partenaire, un membre partenaire associé, un membre associé, un membre individuel, un étudiant(e) en règle de STI Canada.

Conformément à l'article 36 des statuts de STI Canada, je désigne la secrétaire ou le secrétaire de la Société. M. Rajeev Roy, à conserver ma procuration et voter en mon nom, selon mes souhaits, comme indiqué ci-dessous pour chacune des résolutions suivantes.

3. Une résolution sera dument soumise à l'assemblée lors de la réunion pour approuver les actions du conseil d'administration au cours de l'année 2023-2024. Je vote pour :

- iii. Accepter la résolution
- iv. Rejeter la résolution

4. Une résolution sera dument soumise à l'assemblée lors de la réunion pour nommer Cholkan + Stepczuk LLP, comptables agréés, à titre de cabinet d'audit pour l'exercice financier 2024-25. Je vote pour :

- iii. Accepter la résolution
- iv. Rejeter la résolution

Je me réserve le droit de résilier cette procuration en tout temps avant que les résolutions ci-dessus soient soumises aux membres qui participent à la réunion générale annuelle.

Signé par _____

Date _____

Cette procuration ne sera pas enregistrée ou comptée par la secrétaire ou le secrétaire M. Rajeev Roy sauf si elle a été reçue au plus tard le **25-09-2024 à 23 h 59 (HAE)** et qu'elle a été signée par un membre individuel en règle ou un employé désigné d'un membre en règle de la Société. Veuillez envoyer la procuration complète à l'adresse askus@itscanada.ca